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Předmět Zasedání 19/09-12 

Datum 21. listopadu 2011 

Místo VŠE v Praze, zasedací místnost FFÚ 20NB 

Přítomni Fakulta financí a účetnictví (F1):  Kozejová, Marek, Radová, Zelenka 

Fakulta mezinárodních vztahů (F2):  Češková, Švarc, Taušer, Vránová,  

Fakulta podnikohospodářská (F3):  Janda, Neumaierová, Plášková,  

Fakulta informatiky a statistiky (F4):  Chlapek, Langhamrová, Sládková, 

Národohospodářská fakulta (F5):  Soběhart, Svoboda, Vostrovská,  

Fakulta managementu (F6):  Šíma 

Jiné:  Fiala 

Omluvení Berka, Černý, Gottwald, Gráf, Novotná, Nový, Sieber, Vančura, Vašíčková, 

Hosté Hindls, Fischer, Svoboda, Veber, Nezhybová 

Předsedal Radová 

Doba 13:00 – 15.15   

Zapsal Radová  

 

 

 

   Program jednání  

1. Stav čerpání a úpravy rozpočtu k 30.9.2011 a výhled do konce roku 

2. Rozšíření věcného břemene k pozemku VŠE 

3. Statut Fakulty podnikohospodářské 

4. Různé 

a) RVŠ pro funkční období 2012-2014  

b) Etický kodex 
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Paní předsedkyně Radová zahájila zasedání AS VŠE. Předseda mandátové komise senátor Marek předal 
před zahájením jednání nový mandát: za F3 T. Jandovi 
 

 

1.  Stav čerpání a úpravy rozpočtu k 30.9.2011 a výhled do konce roku 

 

Kvestor uvedl materiál Stav, .čerpání a úpravy rozpočtu k 30.9.2011. Materiál byl projednán poradní 

skupinou rektora, kolegiem rektora i finanční komisí senátu. 

Kvestor informoval o zařazení dalších akcí uvedených na str. 8 a 9 materiálu za cca 2 mil Kč., stav čerpání 

za SÚZ a Fakultu managementu v JH je v samostatných přílohách. Došlo ke snížení personálních 

nákladů, neboť  11 osob odešlo, též je možné uvést úspory v elektrické energii. 

Diskuze 

Senátorka Neumaierová požádala kvestora o vysvětlení tabulky 1 v materiálu. 

Pojmy „čerpáno“ a „uvolněno“ uvedené v tabulce souvisí s toky peněz od MŠMT. Peníze mohou přijít 

rozhodnutím, pak je možno čerpat. Pokud čerpání přkročí disponibilní zdroje, pak je MŠMT uvolní a 

přijdou na účet školy později. 

I 

 

Usnesení AS VŠE: 

 
„AS VŠE projednal materiál Stav čerpání a úpravy rozpočtu k 30.9.2011 a výhled do konce 

roku“ 

 
PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 

 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

R 

2. Rozšíření věcného břemene k pozemku VŠE 

 

Rektor Hindls vysvětlil, že se jedná o rozšíření stávajícího věcného břemene v souvislosti s akcí 

„Rozšíření optické sítě PRAGONET na území Žižkova“, která se dotkne více pozemků. 

Diskuze 

-. 

I 

 
 

 

 
 
 

 

 

Usnesení AS VŠE: 

 
„AS VŠE projednal předložený materiál.“ 

 PRO: 19 
 PROTI: 0 
 ZDRŽELI SE: 0  

 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

 
 
 

R 

 
 
 

 

 3. Statut Fakulty podnikohospodářské 
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 Děkan Veber uvedl důvody pro změnu statutu fakulty a sdělil, že AS FPH změnu na svém 

zasedání odsouhlasil. 

Diskuse 

Senátor Švarc uvedl, že nová součást fakulty měla být zavedena až poté, kdy vše bylo 

odsouhlaseno oběma senáty.  

I 

 Usnesení AS VŠE: 

 
„AS VŠE schvaluje předložený Statut fakulty podnikohospodářské“  

 PRO: 18 
 PROTI: 0 
 ZDRŽELI SE: 1 

 

Usnesení bylo schváleno. 

R 

4. RŮZNÉ 

 a) RVŠ pro funkční období 2012-2014 
 
V návaznosti na minulé jednání AS VŠE navrhly jednotlivé fakulty své zástupce do RVŠ: 

F1: Maaytová 

F2: Průša 

F3: Dvořáček 

F4: Langhamrová 

F5: Bartoň 

F6: Černý 

Za VŠE byli již minule schváleni Fischer a Vondra, dále jsou navrženi Witzany a Poslíšilová 

 
 
 
 
 
I 

Usnesení AS VŠE: 

 
„AS VŠE deleguje doc. Witzanyho do sněmu RVŠ a sl. Pospíšilovou jako zástupce do 

studentské komory RVŠ, dále schvaluje nominace jednotlivých fakult.“  

 PRO: 19 
 PROTI: 0 
 ZDRŽELI SE: 0 

 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

 
 
 
 
 
 

R 
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b) Volba studentského místopředsedy senátu – navržena senátorka Vránová, další návrhy 
nebyly.  

Volební komise pod vedením prof. Marka sečetla připravené hlasovací lístky.  

 

Usnesení AS VŠE: 

 
„AS VŠE volí J. Vránovou za místopředsedkyni AS VŠE .“  

 PRO: 17 
 PROTI: 0 
 ZDRŽELI SE: 2 

 

Jana Vránová byla zvolena místopředsedkyní. 

c) Rektor informoval o tom, že Věcný záměr zákona o VŠ půjde do vlády, má být projednán 

s reprezentacemi, s ČKR dne 1.12.2011 

 

Přílohy (pouze u originálu): 

 č. 1 – prezenční listina 19/09-12 

 č. 2 – stav čerpání a úpravy rozpočtu k 30.9.2011 

 č. 3 – rozšíření věcného břemene 

 č. 45 – Statut fakulty podnikohospodářské 

 

 

V Praze 21. listopadu 2011 

 

 doc. RNDr. Jarmila Radová, Ph.D. Pavla Vašíčková 

 předsedkyně AS VŠE autor zápisu 


